
Morvai a szemkilövésekről  és Göncz Kingáról kérdezte Barrosót 
2009. október 20. kedd, 12:52

Az Európai Parlament  plenáris ülésén felhívtam Barroso bizottsági  elnök  úr figyelmét arra,
hogy a  Nemzeti Jogvédő Szolgálat  sajtótájékoztatón ismertette azon jogerős bírósági 
ítéleteket, amelyek  alapján ma már bizonyosan állíthatjuk: a kormány irányítása  alatt álló 
rendőrség 2006.őszén, egyebek mellett október 23-án brutális támadást   intézett békés
polgárok tömegei ellen, számtalan sérülést okozva.  Ártatlan  emberek sokasága kapott
kártérítést azért, mert jogellenesen  bebörtönözték,  megkínozták és hosszas koncepciós
eljárásoknak vetették  alá őket. Miután  meghívtam az elnök urat és képviselőtársaimat a 
"Guantanamo Magyarországon?"   címmel tervezett sajtótájékoztatómra,  megkérdeztem: mi a
véleménye arról, hogy  az EP Szabadságjogi,  Rendészeti és Igazságügyi Bizottságának Göncz
Kinga  személyében olyan  alelnöke van, aki a szemkilövető kormány tagja volt?  

Barroso elnök - sajátos  módon értelmezve a kérdést - úgy válaszolt,  hogy a történtek
Magyarország  belügyei, amibe az Unió nem avatkozhat  be.

  

Álláspontom szerint ez a  megközelítés elfogadhatatlan és  felháborító, különös tekintettel arra,
hogy  számos más emberi jogi  kérdésben az Unió igenis állást foglal és beavatkozik a 
tagállamok  "belügyeibe" akkor, amikor például a litván "melegjogokról", a romák  
jogvédelméről, a néhai Haider választási sikeréről, vagy éppen a most a  figyelem 
középpontjában álló olaszországi állítólagos  "sajtószabadság-válságról" van szó.

  Felhívom az érdeklődők  figyelmét, hogy szinte minden felszólalásom  megtalálható az
Európai Parlament  honlapján illetve - hamarosan  megújuló - saját honlapomon: www.morvaik
risztina.hu

  

Strasbourg, 2009. október  20.

  

Morvai Krisztina, EP  képviselő
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